



5 magedoor slim A3

magedoor slim

Plakatrahmen mit Magnetverschluss für einfachen und werkzeugfreien Austausch: Komplette abnehmbare Frontabdeckung aus flexibler nicht spiegelnder PETG-Folie mit Passepartout-Druck. Eine starke Magnetleiste hält die flexible Folie sicher fest. Info-Wechsel schnell und einfach, für horizontale und vertikale Montage.

Poster frame with magnetic closure for easy and tool-free replacement: Completely removable front cover made of flexible, non-reflective PETG film with passe-partout print. A strong magnetic strip holds the flexible film securely in place. Information can be changed quickly and easily, for horizontal and vertical mounting.

information



Abdeckung mit Passepartout-Druck und Magnetstreifen: für einfachen Poster-Tausch an der transparenten Lasche zu öffnen - werkzeugfrei und sicher ohne Verletzungsrisiko

Cover with passe-partout print and magnetic strip: can be opened on the transparent flap for easy poster replacement - tool-free and secure without the risk of injury.



Lichtgraues Passepartout solange Vorrat reicht, wird mit Passepartout dunkel anthrazit ersetzt

Light grey passe-partout while stocks last, will be replaced with dark anthracite passe-partout

Passepartout light grey

code		pc/box	
1 MASA5*	A5, grey	1	A
2 MASA4*	A4, grey	1	A
3 MASA2*	A2, grey,	1	A
4 MAS700500*	700x500mm, grey	1	A

*Solange Vorrat reicht | while stock lasts

Passepartout anthracite

code		pc/box	
6 MASA3	A3, anthracite	1	A
7 MASA1	A1, anthracite	1	A
8 MAS1000700	1000x700mm anthracite	1	A